
Titel

Op basis van de beschikbare 15 miljoen euro, betekent dat, dat de helft van de gelden 
die voor Heerenveen beschikbaar zijn, naar een parkeergarage gaan, iets wat geen 
beslispunt in de G-1000 is geweest. Op zijn minst bijzonder volgens de VVD. Bovendien 
denkt de VVD dat dit de exploitatie van de parkeergarage onder het Geerts Willegenplein 
niet helpen (ook zal deze uitbreiding van parkeerplekken en het weren van fietsers in de 
Sieverstraat het fietsverkeer eerder remmen dan stimuleren, terwijl bij 
Uitvoeringsprogramma Gezondheid een actieve en gezonde leefstijl wordt gestimuleerd).

Kan het college een overzicht geven van het huidige aantal parkeerplekken in 
Heerenveen Centrum (incl. GW-garage) en het beoogde aantal parkeerplekken in de 
nieuwe situatie? Hoeveel euro draagt Woon Friesland bij t.a.v. de bouw van de 
parkeergarage? Hoeveel parkeerplekken komen er ondergronds in de BK-garage?

De parkeergarage dient twee belangrijke doelen: 
a) door het vergroenen van de pleinen aan de oostkant van het centrum 

(bijvoorbeeld Ernst van Harenplein) en de verplaatsing van de AH waardoor een 
deel van het Gashoudersplein wordt bebouwd komen parkeerplaatsen te vervallen 
die moeten worden gecompenseerd;

b) de wens om een deel van de leegstaande en leeg komende panden in het centrum 
te transformeren naar woningen gaat vaak gepaard met de onmogelijkheid te 
voldoen aan de parkeereis. Om die reden is een mobiliteitsfonds ingesteld 
(raadsbesluit 2020) waarbij initiatiefnemers de parkeereis kunnen afkopen en 
waarbij de gemeente is gehouden de parkeerbalans op orde te houden.

Uit recente parkeermetingen en rekening houdende met de geschetste autonome 
ontwikkelingen is de bouw van de parkeergarage noodzakelijk om de parkeerbalans op 
orde te houden en om daarmee voldoende parkeerplaatsen beschikbaar te houden voor 
winkelbezoekers.

De VVD begrijpt niet goed dat de punten 15 t/m 17 uit het investeringspakket voorlopig zijn 
geschrapt uit de selectieonderwerpen, terwijl dat allemaal subsidies zijn, die ook met name gericht 
zijn op vergroening en verfraaiing, kernpunten uit de G-1000. Waarom die keuzes? Subsidies kunnen 
toch ongeacht het budget worden aangevraagd?
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Dat is een terecht punt van zorg. Gelet op de beschikbare middelen hebben wij echter, 
naast het versterken van de kwaliteit aan de oostzijde, het accent willen leggen op het 
handhaven van de financiële middelen om aan de slag te kunnen gaan met de 
aangedragen bouwstenen voor de Dracht en de omgeving van het horecacluster en het 
Amelius van Oenemapark. Het lijkt ons niet aan te raden subsidieregelingen te lanceren 
zonder dat er sprake is van voldoende financiële dekking. Overigens zullen wij bij 
concrete projecten en bij bouwplannen van initiatiefnemers proberen de wensen met 
betrekking tot vergroenen en verfraaiing alsnog gerealiseerd te krijgen. Een voorbeeld 
daarvan is het realiseren van een parkachtige setting op het dak van de toekomstige AH. 
Bijdragen in het kader van klimaatadaptatie kunnen daarbij overigens ook aanvullend 
van dienst zijn.

Ten aanzien van de programma manager, de volgende vragen: Wat is de omvang van deze functie 
(uren)? Hoe wordt deze betaald? Voor hoeveel jaar is de functie ingepland? Kan/zal zijn/haar kennis 
ook gebruikt/ingezet worden voor de overige vitale kernen in de gemeente 
(Jubbega/Akkrum/Aldeboarn)?

De programmamanager wordt betaald uit de plankosten behorende bij de investeringen. Het betreft 
een deeltijd functie (tot 2 dagen per week) gedurende de opstartfase en implementatie van het 
programma. Belangrijkste aandachtsveld is de verbinding tussen de verschillende actoren aan de 
voorkant van de uitwerking van concrete projecten te organiseren om de drie onderscheiden 
thema’s vruchtbaar te maken. Uiteraard kan expertise ook elders worden benut. 




